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Protokoll 
fra møte nr 14 i Forbundsstyret torsdag 28. mai 2020  

Til stede: Kåre Geir Lio President 
 Bente Aksnes 1. visepresident 
 Ingrid Blindheim 2. visepresident  
 Mads Stian Hansen Styremedlem  
 Siv Øye Carlsen Styremedlem 

 Siv Sødal Styremedlem 
 Hanne Hogness Styremedlem  

 Øyvind Indrebø Styremedlem 
 Tonje S. Jelstad Styremedlem 
 Hege Westby Johansen Styremedlem, ansattes representant 
 Jarl Martin Møller Varamedlem 
 Erik Langerud Generalsekretær 
  Per Eirik Magnussen Ass.gen.sek 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat 
 

 
Møteramme: Kl. 20:00 – 22:25 
 Møtet ble avholdt via Teams 
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Side 2 
 

 
Habilitetsgjennomgang 
 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.  
Ingen habilitetskonflikter ble detektert 

 
Saksnr: 085/19-22 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Presidenten 
 

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning: 

- FS-protokoll fra møte nr 13/19-22 som ble avholdt 7. mai 2020. 
 

FS-vedtak i saksnr 085/19-22: 

Protokoll fra FS-møte nr 13/19-22 godkjennes. 

 

Saksnr: 086/19-22 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Generalsekretæren 
 

Generalsekretæren ga en kort status på Rikets tilstand siden forrige møte med særskilt 
vekt på følgende områder: 
 

▪ Idrettsregistreringen viser i dag 138.775 medlemmer, hvilket er en økning på 
1.022 medlemmer sammenlignet med 2018.  

▪ Det planlegges som om REMA-1000 ligaen starter som normalt, dvs 26. august 
for menn og 30. august for kvinner.  (I tillegg til dette er det, som tidligere 
informert om, alternative oppstartsdatoer dersom normalt tidspunkt ikke lar seg 
gjennomføre.) 

▪ Det kan bli krevende med internasjonal aktivitet forhold til smittevern, reise-
restriksjoner og karanteneregler. 

▪ Innsatsprisen er tildelt Aase Vedul-Moen i Idrettslaget Aasguten. 
▪ Elitelisensnemnda har gjort ytterligere tildelinger av kategorier for elitelisens 

2020/21. 
▪ Juniorjentene samles i Kristiansand 15.-19. juni.  Troppen er delt i to grupper. 
▪ NHF har valgt å gi kr 150.000,- til «Comeback» prosjektet i Zuccarellostiftelsen 

der Bjarte Myrhol er en av initiativtakerne.  Midlene fra NHF er øremerket 
håndballspillere. 

▪ Rekruttjentene samles i Oslo 1.-4. juni. 
▪ Håndballjentene samles i Kristiansand den første uken i juni.  Troppen deles 

også her i to grupper. 
▪ Landsturneringen 2020 er avlyst, men legges til Kristiansand også neste år. 
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▪ NHFs retningslinjer for Covid-19 er oppdatert.  I tillegg er det utarbeidet retnings-

linjer for gjenåpning av kontorlokalene. 
▪ En undersøkelse er gjennomført blant samtlige ansatte.  Undersøkelsen 

omhandlet samhandling og kommunikasjon i virksomheten som følge av 
koronakrisen.  GS vil kort gjennomgå undersøkelsen for Forbundsstyret i neste 
møte. 

 
FS-vedtak i saksnr 086/19-22: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens redegjørelse til orientering. 

 

Saksnr: 087/19-22 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Presidenten 
 

Presidenten ga en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige møte 
med særskilt henblikk på følgende: 
 

▪ Forholdet til NIF og de største av de øvrige særforbundene har fungert godt 
gjennom hele koronakrisen. 

▪ Medlemsmøte er avholdt i Særforbundenes Fellesorganisasjon (SFF) som 
erstatning for årsmøtet.  Selve årsmøtet er flyttet til september.  I all hovedsak ble 
SFFs framtid drøftet, men også representasjonen på Idrettstinget. 

 
FS-vedtak i saksnr 087/19-22: 

Forbundsstyret tar presidentens redegjørelse til orientering.   

 

Saksnr: 088/19-22 Forslag til møteplan 
  

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Generalsekretæren 
 

Generalsekretæren foreslo følgende: 

▪ FS-møte via Teams onsdag 24. juni kl. 19:00 – 21:00 (nytt). 
▪ FS-møte torsdag 20. august (kl. 16:00 – 18:00) og fredag 21. august (kl. 09:00 – 

14:00) i Oslo (nytt). 
▪ FS-møte fredag 4. og lørdag 5. september (som opprinnelig planlagt). 
▪ FR-møte lørdag 5. og søndag 6. september (som opprinnelig planlagt). 
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FS-vedtak i saksnr 088/19-22: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til den foreslåtte møteplanen.   
 
Det foreslås at NHFs Ledermøte legges til høsthalvåret, og at GS gis fullmakt til å 
finne en egnet dato i samråd med Nasjonal ledergruppe (NL). 

 

Saksnr: 089/19-22 Regnskap Q1 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Økonomi 
Saksinnleder: Generalsekretæren og styremedlem Tonje S. Jelstad 
 

Til møtet forelå regnskapet for Q1 med et tilhørende regnskapsnotat.   
 
Generalsekretæren og styremedlem Tonje S. Jelstad ga innledningsvis noen 
kommentarer til tallene.  Regnskapstallene som ble framlagt er eksklusiv regnskapet for 
EHF EURO 2020 for menn.  Dette legges fram sammen med regnskapet for Q2. 
 
Som det framgår av tallene, er regnskapet per 31. mars 2020 i det alt vesentlige i 
henhold til budsjett hva angår utgifter.  Inntektene er derimot er nesten 10% høyere enn 
budsjettert.  Dette gir et betydelig bedre resultat på bunnlinjen enn det budsjetterte. 
 
Sammenlignet med samme periode i 2019 er vi noe over både på inntekts- og 
utgiftssiden.  Det framlagte regnskapet for Q1 er noe bedre enn budsjettert.  Større avvik 
på post- og eller seksjonsnivå er forklart regnskapsnotatet. 
 
I forbindelse med gjennomgangen av Q2 tallene, ba Forbundsstyret om at også 
kundefordringene tas med. 
 
GS mener regnskapet for Q1 2020 viser økonomisk god kontroll og styring.  Med hensyn 
til Covid-19 har pandemien hatt marginal betydning.  Q2 tallene vil derimot i stor grad bli 
påvirket av Covid-19.   

 
FS-vedtak i saksnr 089/19-22: 

Forbundsstyret godkjenner regnskap for Q1.  

 

 
Saksnr: 090/19-22 EHF EURO 2020 for kvinner 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Arrangement 
Saksinnleder: Generalsekretæren 
 

Generalsekretæren ga en kort status på det forestående mesterskapet i desember. 
Herunder et møte hos Kulturdepartementet (KUD) mandag 25. mai der også NIF og 
Norges Fotballforbund deltok.   
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Dette var et 3-delt møte, og i delen som omhandlet EHF EURO 2020, la general-
sekretæren fram vår plan for gjennomføring av mesterskapet og de ulike alternativene.  
Videre viste generalsekretæren at et mesterskap uten  
publikums-/sponsorinntekter vil gi sterkt reduserte inntekter.   
 
NHF har et ønske om å holde mesterskapet «åpent» så lenge som mulig.  Det arbeides 
likevel med å ferdigstille en tidslinje med priser og vilkår i samarbeid med DHF og EHF.  
Ny lov om midlertidige innreiserestriksjoner, samt mulighetsrommet innenfor smittevern-
reglene etter hvert som høsten skrider fram, vil være avgjørende for utfallet av 
mesterskapsgjennomføringen. 
 
Puljetrekningen til mesterskapet gjennomføres digitalt 18. juni.   

 
FS-vedtak i saksnr 090/19-22: 

Forbundsstyret tar redegjørelsen til orientering. 

 

Saksnr: 091/19-22 Nasjonalt håndballforum 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Organisasjon 
Saksinnleder: Ass.gen.sek. 
 
Det vises vedtak fattet i saksnr 7.1.1 på Håndballtinget i mai 2019.  I forbindelse med 
overgang til 3-årige tingperioder ble det vedtatt å innføre noen faste møteplasser i 
tingperioden.  Ett av disse er Nasjonalt Håndballforum som skal avholdes årlig koblet 
mot et arrangement.  Møteplassen har ingen myndighet, men skal være et forum der 
aktuelle håndballpolitiske saker drøftes.  
 
Arenaen skal også være et forum for begeistring og tilhørighet.  Agenda: «Dagsaktuelle 
temaer» med hensyn til drøfting og utvikling.  Deltakere: Åpent/påmeldingsbasert. 
 
De neste to store arrangementene på hjemmebane kommende høst er Intersport Cup i 
Bergen 26.-29. november og EHF EURO 2020 for kvinner.  I mesterskapet spilles én 
innledende runde i Trondheim, én hovedrunde i Stavanger, mens finalene spilles i 
Telenor Arena.   
 
Basert på usikkerheten om høstens arrangementer, er det GS sin vurdering at Nasjonalt 
håndballforum trolig blir krevende å avholde i 2020.  GS anbefalte følgelig at dette 
temaet løftes inn i det kommende Forbundsrådsmøtet for en diskusjon og beslutning der. 

 
FS-vedtak i saksnr 091/19-22: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til GS sitt forslag. 

 

  



 

Side 6 
 

 
Saksnr: 091/19-22 Orienteringssak Telenor Arena 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Anlegg 
Saksinnleder: Presidenten 
 
Presidenten ga en kort orientering fra møtet med Bærum kommune og ledelsen i Telenor 

Arena torsdag 28. mai.  Alle involverte utviser stor iver til å etablere en nasjonalarena og 

et nærmiljøanlegg.  Dersom prosjektet realiseres, er det en målsetting å spille VM-finale 

der i januar 2025. 

 
FS-vedtak i saksnr 091/19-22: 

Forbundsstyret tar presidentens redegjørelse til orientering. 

 


